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To:

From:

Sent: Thur 1/7/2021 6:18:22 PM

Subject: Doorst: Verzoek vanuit project BES/CAS

Received: Thur 1/7/2021 6:18:22 PM

Zie alvast het hulpaanbod vanBEN het meelezen/denken op een eerste plan van aanpak t.a.v. registratie.

van: EE] 5H BEEN SCENEerivm n>
Datum: 7 januari 2021 om 19:17:00 CET

SCENEov o>, BE BEY SEEN eri. EES
@rivm.nl>

Onderwerp: Antw: Verzoek vanuit project BES/CAS

Dank voor je reactie. Die drukte herken ik, begrip voor het nog niet hebben kunnen bespreken.

De grote vraag is:

Hoe gaat registratie verlopen op deses:Hoe gaat dit werken als ze daar geen BSN hebben?

(Hoe) kan BRBA daarbij een rol spelen? Welke lokale initiatieven zijn er al? Wat kunnen we (DVP) daar (wel/niet)
mee? Bij dit soort zaken en de algeheel registratiestrategie BES/CAS heeft [JEEESM echt hulp nodig.

Ik kan me voorstellen dat deze vragen in eerste aanleg meer bij CE noren dan bij jou.

Ik zal je hulpaanbod alvast metEE Ndclen. Ik wacht de andere reacties even af.

Groet,

5.1.2e @rivm.nl>

@rivm.ni>,EXE) IEEE <JEEEN@rivm. >, IEEE IEEE
Onderwerp: Antw: Verzoek vanuit project BES/CAS

«EE
Ik heb vrees ik vanuit COVID niet veel interessants te melden voor [EEE Ik ben 1x in een werkgroep geweest
voor de huisartsen en verder niet betrokken. Die informatie kan ze beter bij betreffende projectleiders halen die

zij zelf kent vanuit de einde middag vergadering. [IEEEhouden zich bezig met de digitale aansluiting en

registratie. Voor hen kan ik niet spreken. Voor het cliéntportaal kan ik iets betekenen als deze mensen ook in

CIMS geregistreerd worden.

Als er een concept ligt van haar plan kan ik wel kijken of ik iets kan aanvullen en meedenken vanuit mijn RVP
rol. Wij hebben het allemaal zo druk dat wij elkaar in iedergeval niet gesproken hebben.

re
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Van: SCE vm.

Datum: 7 januari 2021 om 18:52:35 CET

Aan: FEEZ @rivm nl>, SEE @rivm.nl>,
J @rivm.nl>

Onderwerp: Antw: Verzoek vanuit project BES/CAS

Dag collega’s,

Aanvullend op het bericht gisteren:EE ertrekt 17-1 twee weken naar de eilanden.

Hoe en op welk moment kunnen we dit aanpakken?

Ik hoor graag uiterlijk morgen wat van jullie, als programmamanager en PO's van het CIMS-project.

Groet,

Van: FE EE] NEE SCECv i>
Datum: 6 januari 2021 om 14:43:26 CET

Aan: FEED @rivm n>, IEEE IEEE (EE) SEEN rv i>, IEEE IEE
@rivm.nl>

Onderwerp: Verzoek vanuit project BES/CAS

De afgelopen periode heeft onze DVP-collega BES/CAS) regelmatig vragen aan jullie

gesteld over registratieaspecten en werkwijzen op de BES/CAS-eilanden. Zo heeft zij fragmentjes van de puzzel weten

te leggen, maar losse fragmenten maken nog geen geheel. Ik heb haar zojuist even gesproken.

Ze zou heel erg geholpen zijn om een middag samen met een registratie-expert te zitten om die grotere puzzel te

leggen en samen te vatten in een memo over/aanEEX BES.

Hoe kunnen we dit aanpakken - als coproductie tussen de DVP-projecten “"CIMS” en “"BES/CAS"?

Jullie hoeven niet meteen te antwoorden, even (samen) nadenken en dan een antwoord geven is cok prima.

Ik begrijp dat het druk is, en denk graag mee over het oplossen van knelpunten m.b.t. capaciteit.

Met vriendelijke groet,

51.2e 512 5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Lesuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven
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